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''Volem fomentar la relació
i la trobada entre la gent

,//

PACO MONJA

—Presenti l'Associació Amics de ia Ciutat de
Granollers que presideix des del passat més de
gener.
—Es tracta d'una associació sense finalitats polítiques,

aconfessional i sense ànim de lucre que té com a ob¬
jectiu fomentar I plantejar temes, mitjançant xerrades i
conferències, que facin referència
a una sèrie de valors que resulten
importants dins la societat. So¬
bretot, voldríem crear un corrent
d'opinió amb temes que interessin
a la gent.
—Per què neix l'associa¬

ció?
—És el fruit de les inquietuds

d'un grup de persones de Grano¬
llers que entenem que cal establir
nous canals d'opinió amb veus di¬
ferents, tot incidint en la necessi¬
tat de destacar aquells valors que
estan emergent i d'altres que han
restat soterrats i que ens semblen
rellevants. A partir d'aquí, posem
en marxa l'associació, fem les pri¬
meres trobades...
—Parli d'aquests valors.
—Els valors ciutadans, els de

caire social, els relatius a la convi¬
vència, a la llengua, els de caràc¬
ter estètic... N'hi ha molts.

—Aquests valors els si¬
tuen vostès dins del camp de
l'educació?
—Especialment, sí. Jo m'he dedicat tota la vida a

l'ensenyança i les iniciatives en les quals participo la ves¬
sant pedagògica és evident que té un pes específic, però
en aquest cas parlem de valors que interessen a tothom,
independentment de l'edat, la professió...
—Han fet dues convocatòries fins ara i han tin¬

gut força èxit.
—Estem molt contents de la resposta de la gent fins

ara. També volem destacar aquelles persones de la ciutat
que es distingeixen per ser bons representants dels valors
de la ciutadania, d'aquí l'homenatge que fem a en Jo-

Xavier Solanos

sep Bover. Durant 50 anys ens ha ofert els seus poemes
des de la humilitat més absoluta i sense demanar res a

canvi.
—Les nostres ciutats anirien miiior amb mès Bo¬

vers?
—Em sembla que sí. Almenys amb l'esperit de molts

Bovers. Potser no cal que tots siguem rapsodes, però
aquest esperit de servei, de fer país i de militància activa

ciutadana, resulten fonamentals.
Si fóssim molts, segur que ani¬
ríem molt millor tots plegats.
—Satisfets de i'acoliida

que han tingut?
—Molt. Ens alegra constatar

que la gent que ve als nostres ac¬
tes surt amb la impressió que no
ha perdut el temps, que ha adqui¬
rit alguna cosa nova.
—Seguiran en aquesta lí¬

nia.
—Sí i fins allà on les quotes dels

nostres socis ens ho permetin.
—Com veu associativament

vostè Granollers?
—Jo penso que és una ciutat

molt abastadle amb gent mag¬
nífica, però trobo que patim tots
plegats una certa dispersió. Ens
falten nuclis de relació i de tro¬

bada. En aquest sentit, nosaltres
hem apostat pel Casino i les se¬
ves dependències. Ja que és un
espai molt adient.
—Mès projectes?
—Intentarem oferir noves pro¬

postes, sí, però totes relacionades amb trobades, inter¬
canvis d'idees i d'experiències.
—Costa posar en marxa una associació així?
—En aquesta ocasió tot ha estat extraordinàriament fà¬

cil, Ja que tothom sap el que ha de fer.
—Última, com veu vostè ei món de l'ensenyament

a Catalunya actualment?
—Em preocupa una miqueta la dispersió dels alumnes

i la manca de consciència social sobre el que ha de ser
l'escola realment. A vegades, tinc la sensació que perdem
el nord d'aquelles coses que resulten fonamentals. ❖

CARME BATLLE

Carme Batlle i Mundet (Granollers,
17-5-1946). Professora Jubilada,
presideix des del passat mes de gener
l'Associació Amics de la Ciutat de Grano¬

llers, una entitat que es presentava amb
l'objectiu, entre d'altres, de propiciar el
debat plural sobre temes d'interès gene¬
ral de la ciutat. Mestra vocacional, deixà
les seves responsabilitats com a admi¬
nistrativa a l'Ajuntament per estudiar i
formar-se a l'Escola Blanquerna i passar
amb el pas dels anys per diversos cen¬
tres de Granollers i de Barcelona: Jardí,
Poble Nou, Celestí Bellera, Cervetó, Be-
llavlsta, Fàtima, on va estar 9 anys com
a directora, i del qual contarà la seva

experiència amb motiu de la participa¬
ció en els actes del 50è aniversari que
commemoren aquests dies. Posterior¬
ment, una nova etapa professional la va
dur a ser Inspectora d'Ensenyament de
la Generalitat, una tasca que va donar-li
novament l'oportunitat d'estar relacio¬
nada directament, peró des d'un altre
vessant, amb el sector de l'ensenyança.
Durant uns mesos va ser regidora per
CiU a l'Ajuntament de Granollers a la
llista que encapçalà Carme Esplugas.
Diplomada en la Cultura de la Pau, se¬
gueix activament els moviments socials i
culturals, i com a prova el seu compro¬
mís amb l'Associació Amics de la Ciutat
de Granollers que el passat dimarts, dia
8, organitzà Juntament amb Òmnium
una xerrada amb Joan Solà, Premi
d'Honor de les Lletres Catalanes, i un
homenatge a Josep Bover. L'associació
està formada per uns 40 socis, i té com
a membres de la Junta, a Claus I Miquel
Morell, Glòria Lloreda, Pasión González,
Montserrat Bosch, Dolors Porredon,
Montserrat Raich, Maria Glòria Casano¬
vas i Enric Nosàs, amb qui està casada,
reunint entre ambdós sis fills: Enric, 50
anys; Lidia, 48; Raimon, 45; Mariona,
40; Anna, 38, i
Maria, 36.1
tenen... 6
néts.*;*
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